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Încheiat astăzi, 25 aprilie 2024 
În ședința ordinară a Consiliului Local Mediaş 

Şedinţa începe la ora 16:00 
 

Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 
Bună ziua! 
Se va intona Imnul Național al României. 
O rog pe doamna Secretar să facă precizările organizatorice. 

Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 
Bună ziua și bine ați venit la ședința ordinară a Consiliului Local Mediaș, de astăzi, 25 aprilie 2024. 
Fac precizarea că în conformitate cu prevederile art. 137 alin. (1) din OUG nr. 57/2019, domnul consilier 

Boca Teofil, domnul consilier Cotei Mihai Gheorghe, domnul consilier Oprișor Ionuț Bogdan și dna consilier 
Țichindelean Adriana Ștefania, participă la ședință prin utilizarea mijloacelor electronice, fiind considerat prezent. 
Astfel că ședința de astăzi este statutară, fiind prezenți un număr de 20 consilieri locali, din totalul de 21 în funcție, 
lipsind domnul Boca Teofil.  

Convocarea ședinței s-a făcut prin Dispoziția primarului numărul 217 din 19 aprilie 2024, modificată și 
completată prin Dispoziția primarului numărul 225 din 23 aprilie 2024, prin afişare la sediul și pe site-ul Primăriei. 

Şedinţele comisiilor de specialitate au avut loc astăzi, fiind avizate proiectele de hotărâre supuse spre analiză 
şi dezbatere, aflate pe proiectul ordinii de zi. 

Pe ordinea de zi sunt 32 de proiecte de hotărâre. 
Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019, supun aprobării Procesul verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Mediaș din data de 28 martie 2024. 
Dacă aveți observaţii cu privire la întocmirea procesului verbal?  
Constat că nu sunt, supun la vot procesul verbal. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Procesul verbal a fost aprobat cu 20 voturi „pentru”. 
Şedinţa de astăzi este condusă de către domnul consilier Toderici Marius Ioan, căruia îi dau cuvântul. 

Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 
Mulțumesc doamna Secretar!  
Pe proiectul ordinii de zi avem 32 de proiecte de hotărâri. 
Supun la vot ordinea de zi, modificată. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Ordinea de zi a fost aprobată cu 20 voturi „pentru”. 
Înainte de a intra în dezbateri, dacă sunt colegi care doresc să se înscrie pentru a lua cuvântul la punctul 

„Diverse”. Precizez că timpul alocat fiecărui vorbitor privind dezbaterile asupra unui proiect de hotărâre sau a unei 
probleme înscrise pe ordinea de zi este de trei minute. De asemenea, la dezbaterile unui proiect de hotărâre sau a unei 
probleme înscrise pe ordinea de zi, un consilier poate lua cuvântul doar o dată și se va referi strict la problema care 
formează obiectul dezbaterii. Se înscrie cineva? Domnul Dordea și Domnul Primar. Dacă dintre cei prezenți în sală, 
doresc să ia cuvântul la punctul „Diverse” și în acest caz, timpul alocat fiecărui vorbitor este de trei minute, cu dreptul 
la o singură intervenție. Se înscrie cineva? Domnul Dincă. Altcineva? Până la data ședinței nu s-au înregistrat 
întrebări sau interpelări de la cetățeni.  

Vom trece la dezbaterea proiectelor de hotărâri.  
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetare a Municipiului Mediaş pe trimestrul I 2024 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și 
dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil 
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Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
Dacă ar fi să calific un singur cuvânt, modul de execuție pe trimestrul I al bugetului orașului, aș putea spune: 

nasol. Să mă explic: la Capitolul Funcționare totul pare în ordine, numai să nu uităm că veniturile pe funcționare sunt 
un pic mascate de posturile neocupate, destul de multe. Dezastrul începe la Capitolul Execuție. Acolo și la venituri și 
la cheltuieli constatăm deficit de 21 și 23 de milioane de lei. Este dezastruos, îmi pare rău că constatăm chestia asta. 
Ori bugetul a fost făcut pe genunchi, ori administrația nu a făcut față execuției. Asta ne îndeamnă să ne abținem la vot. 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 5 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin, dl Costea 

Teodor Lucian, dl Dordea Dorin Gheorghe, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu). 
 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetelor instituțiilor și serviciilor publice finanțate integral 

sau parțial din venituri proprii, precum și a listei obiectivelor de investiții şi a programului de investiții publice 
pe grupe de investiții și surse de finanțare pe anul 2024 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și 
dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu mai sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
O observație am și eu. Și aici este o situație destul de ciudată. Știm că motivul unei rectificării este apariția de 

noi resurse financiare, ea lăsând după aceea libertatea distribuirilor stânga-dreapta, așa cum consideră administratorul. 
În cazul de față, motivul este unul absolut ridicol, 3 lei și 40 de bani au apărut din niște economii și în cheltuieli se 
vehiculează 1.800.000 stânga - dreapta cu lejeritate. Iarăși ne obligă situația asta să ne abținem de la vot.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 5 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin, dl Costea 

Teodor Lucian, dl Dordea Dorin Gheorghe, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu). 
 
3. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale ale Municipiului Mediaş pe anul 

2025 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin) și 1 
vot „abținere” (dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Dordea Dorin 
Gheorghe și dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian) 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Aici, noi am avut niște amendamente privind majorarea reducerii cu 10 % față de 5 % a impozitului plătit în 
primul trimestru. Nu s-a acceptat amendamentul și de asemenea, reducerea impozitului pe mașinile electrice iarăși nu 
s-a acceptat. Mă rog, asta e o viziune privind sprijinul anumitor categorii defavorizate. Știți că la noi în oraș ponderea 
pensionarilor este enormă, pentru ei plata impozitului cu o reducere semnificativă e foarte importantă, dar nu asta e 
problema de bază a acestui articol, acestui proiect. Senzația este că o să aibă de suferit mediul angajat în producție. 
Apar o serie de creșteri de impozite extrem de substanțiale și extrem de greu de suportat. Asta ne face să ne abținem 
de la votarea acestui proiect. 
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Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 
Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 5 voturi „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin, dl Costea 

Teodor Lucian, dl Dordea Dorin Gheorghe, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu). 
 
4. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unui contract de închiriere pentru locuinţa 

construită prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, situată în Municipiul Mediaş 
Cere avizul comisiei de specialitate: 

Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
5. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuințe pentru tineri construite prin Agenția 

Națională pentru Locuințe în regim de închiriere 
Cere avizul comisiei de specialitate: 

Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
6. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune la înstrăinarea unei cote părți din 

spațiul în care funcționează SC Kairos - Cabinet Medical Gastroenterologie situat în Mediaş str. 1 Decembrie 
nr. 23 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil  

Dacă sunt observații?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
7. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea imobilului 

(construcție + cotă teren aferentă) situat administrativ în Municipiul Mediaș Piața Regele Ferdinand I nr. 22 
Județul Sibiu 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil  

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Dacă nu sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
8. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractuale a contractului de închiriere nr. 

309/2004, modificat și completat prin acte adiționale, încheiat între Municipiul Mediaș și PATRIA BANK S.A., 
pentru spațiul din cadrul apartamentului nr. 1 situat in Mediaş, str. Nicolae Iorga nr. 2 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil  

Dacă sunt observaţii? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
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9. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere pentru imobilele cu 
destinația de locuință preluate conform HCL Mediaș nr. 6/2010 ,,privind ridicarea dreptului de administrare 
al S.C. Gospodăria Comunală S.A. Mediaş cu privire la unităţile locative cuprinse în domeniul privat al 
Municipiului Mediaş, precum şi revenirea la întregul fond locativ în administrarea Consiliului Local al 
Municipiului Mediaş” 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
10. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de dezlipire a unui imobil, situat în 

intravilanul Municipiului Mediaș, str. Angărul de Sus fără nr. 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 
Dacă sunt observaţii la acest punct? 

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
Eu trebuie să-mi modific votul din comisie. Exista o nălămurire pentru mine, motivul acestui dezmembrării. 

Am înțeles între timp că e vorba de alocarea unor terenuri pentru tineri și așa că-mi rectific acel vot. Sunt „pentru”.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
11. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Mediaș a 

imobilului - teren situat în intravilanul Municipiului Mediaș, cartier Gura Câmpului zona pasarelei și a străzii 
1 Decembrie 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Dacă nu sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
12. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației bazei materiale a unor imobile (construcții) 

situate în Municipiul Mediaș, str. Sticlei nr. 9, aflate în administrarea Liceului Tehnologic Mediensis Mediaș, 
în spații cu altă destinație, precum și trecerea acestora din domeniul public în domeniul privat al Municipiului 
Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
13. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul privat al Municipiului Mediaş a unor mijloace 

fixe 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 



5 

Am eu o observație. Am consultat pe internet prețul acestor trimmere cu exact aceleași specificați. Eu am 
găsit prețuri mai mici. Asta nu e o problemă, dar ca practică ar trebui să se țină seama de toate opțiunile pieței, nu de 
un singur ofertant. Nu ne împiedică să socotim că sunt necesare și că trebuie să aprobăm achiziția lor.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
14. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 alin. (4) și alin. (5) din Hotărârea Consiliului Local 

Mediaș nr. 77/28.03.2024 - privind darea în folosință gratuită în favoarea Centrului Creștin al Romilor Betel - 
Mediaș, a imobilului situat în localitatea Mediaș str. Lucian Blaga fără nr. Județul Sibiu, aflat în domeniul 
privat al Municipiului Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Știți foarte bine, acest proiect, acest obiectiv a fost aprobat prin Hotărârea 77, exact luna trecută. Având în 
vedere deschiderea noastră și a societății românești în special pentru culte, practica cultelor, sigur am fost de acord 
fără rezervă, numai că în Hotărârea 77 este adiționat Contractual de comodat care are două articole cheie: 1 și 2. În 
primul, se specifică că obiectul de activitate este practică a cultului și doi, nerespectarea acestei practici duce la 
rezilierea contractului, contractual devine caduc. Nu aș vrea să discut alte lucruri despre această asociație, că e o 
asociație, nu e o instituție de cult. În cererea făcută de președintele ei sau trezorierul ei, în patru rânduri se vorbește de 
autorizare de care Secretariatul de Stat pentru Culte, chestie care nu apare atașată în contract, apare doar extrasul din 
Registrul Comerțului. Trecem peste lucrurile astea. Acuma introductând noi această hotărâre care dă drept de uz 
nelimitat până la sfârșitul calendelor grecești. Știți că o construcție poate dura două mii de ani, vezi forumul roman 
sau și mai mult, piramidele egiptene. Se șterge cu burele articolele 1 și 2 din comodat, ca atare ne abținem de la 
această…Nu înseamnă că oamenii nu practică, nu vor putea practica cultul în libertate, dar haide să lăsăm așa cum a 
fost Hotărârea 77, funcționează 10 ani și dacă urmașii noștri peste 10 ani vor găsi că totul e în ordine, nu au decât să o 
prelungească, așa spune Contractual de comodat: „cu drept de prelungire”.   
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Doamna Secretar avem o problemă de legalitate, aici?  

Doman Secretar General - Muntean Sanda Ligia 
Nu există o problemă de legalitate. Durata pentru care poate fi dat în folosință o stabilește consiliul local. 

Chiar dacă este pe 10, așa cum a zis domnul sau dacă este pe durata existenței construcției. Aia nu însemnă că în cazul 
nerespectării nu poate fi reziliat un contact. Ideea e că acel teren a fost tocmai atribuit în vederea construirii unui locaș 
de cult.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc doamna Secretar! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Dordea 

Dorin Gheorghe). 
 
15. Proiect de hotărâre privind ocuparea temporară a domeniului public al Municipiului Mediaș, în 

scopul amenajării/amplasării de terase de alimentație publică, pe perioada anului 2024 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile 1, 2 și 3 - aviz favorabil 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
Am eu o observație, o rugăminte la secretariat. Să invoc aici Regulamentul de organizare și funcționare al 

activităților comerciale. Rugămintea e să fie postat pe site-ul Primăriei și orice al regulament care este în funcțiune și 
care a fost eventual uitat, nu știu. 
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Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 
Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
16. Proiect de hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare și vânzarea cu drept de preemțiune în 

favoarea domnului Rus Marius Ovidiu și a soției Rus Maria Crina, a terenului intravilan aferent construcției 
(garaj), în suprafață de 50 mp, situat în localitatea Mediaș str. Laurențius Toppeltinus nr. 14 Județul Sibiu 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

O scurtă observație. E vorba de 50 de mp, un preț rezonabil, se ajunge la 40 euro/mp, sub garajul proprietatea 
cetățeanului. Chestia asta mie îmi aduce în cap prețul de 13 euro cu care s-au vândut terenurile virgine din Aviație și 
socotesc că ar trebui să fie luat drept exemplu.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
17. Proiect de hotărâre privind valorificarea prin licitație publică a două terenuri intravilane situate în 

localitatea Mediaș, str. Nicolae Teclu nr. 9 Județul Sibiu, înscrise în CF Mediaș 115411 sub nr. cadastral/nr. 
topografic 115411 și CF Mediaș 115458 (CF vechi nr. 113236) sub nr. cadastral/nr. topografic 115458, aflate în 
proprietatea Municipiului Mediaș CIF: 4240677 - domeniul privat 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Dordea Dorin 
Gheorghe și dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian) 

În cadrul ședințelor pe comisii s-au făcut următoarele propuneri din partea grupului de consilieri al Partidului 
Național Liberal: 

• pentru Comisia de evaluare a ofertelor:  
- dl Sima Dan                          - membru;                         dl Radu George Stelian             - supleant; 
- dl Oprișor Ionuț Bogdan       - membru;                         dl Dobai Paul Adrian                - supleant; 
- dl Popa Lucian Vasile           - membru;                         dl Boca Teofil                           - supleant. 

Dacă mai sunt alte propuneri din partea celorlalte partide? 
Dacă nu mai sunt alte propuneri, o rog pe doamna Secretar General să dea citire articolului din proiectul de 

hotărâre privind desemnarea consilierilor locali în cadrul Comisia de evaluare a ofertelor. 
Doamna Secretar General Muntean - Sanda Ligia 

O să dau citire articolului 6 din proiectul de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentanților.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
18. Proiect de hotărâre privind valorificarea prin licitație publică a unui imobil (c-ție + cotă teren 

aferent) situat în localitatea Mediaș Piața Regele Ferdinand I nr. 12 ap. 6 Județul Sibiu, aflat în proprietatea 
Municipiului Mediaș - domeniu privat 
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Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin și 
dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Dordea Dorin Gheorghe) 
și 1 vot „abținere” (dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian) 

În cadrul ședințelor pe comisii s-au făcut următoarele propuneri din partea grupului de consilieri al Partidului 
Național Liberal: 

• pentru Comisia de evaluare a ofertelor:  
- dl Sima Dan                         - membru;                         dl Radu George Stelian            - supleant; 
- dl Tănase Vasile                  - membru;                         dl Dobai Paul Adrian                - supleant; 
- dl Brăteanu Iulian Cosmin   - membru;                         dl Boca Teofil                           - supleant. 

Dacă mai sunt alte propuneri din partea celorlalte partide? 
Dacă nu mai sunt alte propuneri, o rog pe doamna Secretar General să dea citire articolului din proiectul de 

hotărâre privind desemnarea consilierilor locali în cadrul Comisia de evaluare a ofertelor. 
Doamna Secretar General Muntean - Sanda Ligia 

O să dau citire articolului 6 din proiectul de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentanților.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă mai sunt alte observaţii?  

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
În legătură cu prețul de plecare. Înțeleg este ridicol de mic, nu am idee care ar fi soluția de ridicat puțin 

ștacheta. 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Dordea 

Dorin Gheorghe). 
 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism PUD „Construire imobil pe 

structură de metal pentru colantări - înfolieri auto, împrejmuire teren” str. Graia de Jos fără nr. și însușirea 
Raportului privind implicarea și consultarea publicului 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii ,,Contractului de delegare a activității de tratare 

aerobă a biodeșeurilor colectate separat din Zona 4 Mediaș, Județul Sibiu, în Instalația de Compostare 
Târnava”, nr. 467/12.04.2023, pentru o perioadă de 12 de luni, pentru asigurarea prestării serviciilor și 
funcționalității Sistemului de management integrat al deșeurilor la nivelul Județului Sibiu, precum și 
mandatarea Primarului Municipiului Mediaș ca reprezentant al Municipiului Mediaș în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „ECO” Sibiu să voteze „pentru” aprobarea Actului Adiţional nr. 1 la 
„Contractul de delegarea activității de tratare aerobă a biodeșeurilor colectate separat din zona 4 Mediaș, 
Județul Sibiu, în Instalația de Compostare Târnava” nr. 467/12.04.2023 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1, 2 și 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu mai sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
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21. Proiect de hotărâre privind avizarea Studiului de fundamentare, a Studiului de oportunitate, a 
Strategiei de contractare și a Documentației de atribuire a „Contractului de delegare prin concesiune a 
gestiunii activității de tratare aerobă a biodeșeurilor colectate separat din Zona 4 Mediaș și Zona 3 Agnita, 
Județul Sibiu, în instalația de compostare Târnava”, precum și mandatarea Primarului Municipiului Mediaș 
ca reprezentant al Municipiului Mediaș în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
„ECO” Sibiu să voteze „pentru” aprobarea Studiului de fundamentare, Studiului de Oportunitate, Strategiei 
de contractare și a Documentației de Atribuire a „Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii 
activității de tratare aerobă a biodeșeurilor colectate separat din Zona 4 Mediaș și Zona 3 Agnita, Județul 
Sibiu, în instalația de compostare Târnava” 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1, 2 și 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Din studiul motivării acestui proiect, rezultă fie că studiul de fezabilitate a fost făcut pe genunchi, fie că ceva 
s-a întâmplat. Înțelegem că rețeaua proiectată colecta apa doar din partea frontală a blocurilor, nu și în spate și că 
apare riscul să se inunde pivnițele, care probabil până acuma nu se inundau. E ceva în neregulă cu proiectarea în cazul 
lucrărilor ăstora. E foarte greu de reacționat cu toată responsabilitatea într-o asemenea situație, e lucru făcut pe 
genunchi plecând de la proiectare. Nu mai vorbesc de ce se întâmplă acuma, în cartier unde totul este întors pe dos și 
ține a la longue.   
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
22. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico - economici și a devizului general 

pentru obiectivul de investiții „Reabilitare Reţele de Canalizare Pluvială în Cartier Vitrometan - Etapa I” 
categoria de investiţii: Sisteme de canalizare şi staţii de epurare a apelor uzate, inclusiv canalizare pluvială şi 
sisteme de captare a apelor pluviale aprobat pentru finanţare prin Programul Naţional de Investiţii „Anghel 
Saligny”, precum şi a sumei reprezentând categorii de cheltuieli finanţate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile 1 și 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Mea culpa. Ceea ce am spun adineauri se referă la punctul acesta, deci luați pasajul ca atare și tranzatați-l. 
Învăț și eu, ce să fac. 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Dordea 

Dorin Gheorghe). 
 
23. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului Municipiului Mediaş în Adunarea 

Generală Ordinară a Acţionarilor S.C. Piaţa Prim - Com S.A. Mediaş de a vota „pentru” la punctele înscrise 
pe Ordinea de zi a şedinţei AGOA din data de 27.05.2024, prima întrunire, respectiv 28.05.2024, a doua 
întrunire 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și 
dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Dordea Dorin 
Gheorghe și dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
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Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
Iarăși suntem într-o situație destul de delicată, a vota sau a te opune în fața unei Adunării Generale de 

importanța asta. Totuși privind bilanțul companiei care se bucură de o căruță de transferuri financiare și de rezultatul 
mediocru al activității, nu mai vorbesc de situația de igienizare a celor două hale din piață, nu mai vorbesc de armata 
de satrapi care câștigă enorm, iar Primăria nimic, doar pierde și abia își acoperă pierderile din anii trecuți. Ceva nu e 
în ordine. Nu ne putem opune mandatării, e OK, dar ne abținem de la a vota, transfera sarcina de vot asupra 
demersului pe care îl face delegatul.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi „pentru”, 5 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin, dl Costea 

Teodor Lucian, dl Dordea Dorin Gheorghe, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu) și 1 consilier local nu participă 
la vot (dl Radu George Stelian). 

 
24. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului Municipiului Mediaş în Adunarea 

Generală Ordinară a Acţionarilor Societății Meditur S.A. de a vota „pentru” la punctele înscrise pe Ordinea de 
zi a şedinţei AGOA din data de 26.04.2024, prima întrunire, respectiv 29.04.2023, a doua întrunire 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Dordea Dorin 
Gheorghe și dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 consilier nu participă la vot (dl Cotei Mihai 
Gheorghe) 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier local - Tulinschi Alexandru Simion 

Nu particip la vot. 
Doamna Secretar General Muntean - Sanda Ligia 

Aș dori și eu să fac precizarea că domnul Consilier Cotei Mihai, nu participă la vot, fiind în Consiliul de 
Administrație al societății. 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Dacă nu mai sunt alte observații... 
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Mergem pe același principiu, chiar ne exprimăm simpatia față de domnul Cotei, este un consilier de nădejde, 
dar situația companiei nu ne încurajează și nici bilanțul pe care îl desfășoară nu ne încurajează să fim „pentru”. 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea a fost adoptată cu 16 voturi „pentru”, 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Dordea 

Dorin Gheorghe) și 2 consilieri locali nu participă la vot (dl Cotei Mihai Gheorghe și dl Tulinschi Alexandru 
Simion). 

 
25. Proiect de hotărâre privind mandatarea Primarului Municipiului Mediaş pentru reprezentarea 

Consiliului Local al Municipiului Mediaş în Dosarul nr. 1955/85/2023 aflat pe rolul Tribunalului Sibiu - Şecţia 
contencios administrativ şi fiscal 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Îl felicităm pe domnul Gheorghe Roman pentru curajul de a-și asuma acest demers. Considerăm că într-un fel 
răsplătește votul consilierilor la care nu știu ce atribut a avut dumnealui la vremea aia, când s-a votat Hotărârea 251 
din 22 și tragem nădejdea că și pe mai departe își va suma răspunderea pentru lucrurile care se vor întâmpla. 
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Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 
Mulțumesc! 
Mai sunt alte observații?  
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru” și 3 voturi „abținere” (dl Costea Teodor Lucian, dna Suciu 

Anca Maria și dl Veza Liviu). 
 
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a statului de funcţii al Spitalului Municipal 

Mediaş 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 consilier nu participă la vot (dna 
Avrămescu Olimpia Aurelia) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Doamna Consilier local - Avrămescu Olimpia Aurelia 

Nu particip la vot. 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru” și 1 consilier nu participă la vot (dna Avrămescu Olimpia 

Aurelia) 
 
27. Proiect de hotărâre privind desemnarea președintelui pentru ședințele Consiliului Local al 

Municipiului Mediaş 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile nr. 1, 2 și 3 - aviz favorabil  
Vă rog să faceți propuneri. 

Domnul Viceprimar Sima Dan  
Grupul consilierilor liberali îl propune în continuare pe domnul Marius Toderici, supleant domnul Mihai 

Cotei.   
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Dacă mai sunt și alte propuneri? 
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Din parte noastră îl propun pe noul dumneavoastră coleg, Dorin Dordea. Vreau să vă mai aduc aminte, cu 
nostalgie trăiesc clipele din mandatul fostului consiliu din 2012-2016, când exista o cutumă și un tratament în 
regulament, ca toți consilieri să conducă ședințele, să fie președinți de ședință prin rotație, în ordine alfabetică. După 
2016 ăsta a fost primul amendament la regulament al domnului Gheorghe Roman, când s-a introdus democtratic, 
adevărat un alt principiu…numai că de atunci la președenția consiliului s-au rotat 2-3 oameni, mereu și mereu. Și ăsta 
nu e un lucru bun, era mult mai bine înainte.   
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Și un supleant? Doar pentru președinte ați propus.  
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Domnul Crișan.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Pentru domnul Dordea președinte și domnul Crișan ca supleant. Cine este „pentru”? Aveți două. 
Pentru propunerea Partidului Liberal. Cine este „pentru”?  
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Dordea 

Dorin Gheorghe). 
 
28. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli al Municipiului 

Mediaș pe anul 2024 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 



11 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și 
dna Suciu Anca Maria)  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Dordea Dorin 
Gheorghe și dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
29. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Aparatului de Specialitate al 

Primarului Municipiului Mediaş 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile nr. 1, 2 și 3 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
30. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar de la bugetul local al Municipiului 

Mediaș cultelor religioase 
Cere avizul comisiilor de specialitate: 

Raport comisiile nr. 1, 2 și 3 - aviz favorabil  
Dacă aveți observaţii la acest punct?  

Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 
Eu trebuie să-mi recunosc priceperea mai de începător în domeniile astea. Aș fi vrut să depun un amendament 

la proiect, nu am făcut-o în cadrul, în termenul impus. Totuși socotesc că sunt prea puțini banii ăștia care se alocă 
cultelor.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Ați votat bugetul? 
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Eu i-aș fi multiplicat cu trei.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

De acord, dar nu ați votat bugetul. Când s-a aprobat bugetul nu ați votat. 
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Da, nu am fost de față, asta e...Știți, de fapt dialogul nostru este o joacă despre, despre apropierea alegerilor, 
fiindcă chestia asta cam acolo bate.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte observații la acest punct, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
31. Proiect de hotărâre privind atribuirea unei autorizații taxi pentru autovehicule hibrid/electrice prin 

procedura de atribuire în gestiune delegată a serviciului de transport în regim de taxi pentru autovehicule 
hibrid/electrice 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisiile nr. 1 și 3 - aviz favorabil  

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
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32. Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii procedurilor necesare realizării obiectivului de 
investiții „Amenajarea Parcului Mierlelor, cartier Gura Câmpului, Municipiul Mediaș, faza I” - demersuri 
preliminare (identificare cadastral-funciară, evaluare terenuri, excludere/integrare utilități de infrastructură, 
elaborare, Studiu de prefezabilitate, pregătire documentație Concurs de soluții - arhitectură, urbanism) 

Cere avizul comisiilor de specialitate: 
Raport comisia nr. 1 - aviz nefavorabil: 2 voturi „pentru” și 5 voturi „împotrivă” (dl Brăteanu Iulian 
Cosmin, dl Chiorean Iustin, dl Popa Lucian Vasile, dl Radu George Stelian și dna Teodorescu Florentina 
Alis)  
Raport comisia nr. 3 - aviz nefavorabil: 1 vot „pentru” și 6 vot „împotrivă” (dl Cotei Mihai Gheorghe, 
dna Duma Silvia Nicoleta, dl Oprișor Ionuț Bogdan, dl Tănase Vasile, dl Toderici Marius Ioan și dna 
Țichindelean Adriana Ștefania) 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

Statutar, pot să prezint eu proiectul înainte de vot. Aș ruga secretariatul, dacă puteți să proiectați schița anexă 
la proiect ca să vadă domnii consilieri despre ce este vorba. În linii mari, e vorba de terenul mai mult nefuncțional 
decât funcțional dintre aleea pasarelă Gura Câmpului, taluzul terasei pe care se dezvoltă cartierul Gura Câmpului și 
digul protector până la podul mare. E un teren, jumătatea spre pod, moloz, cealaltă jumătate când și când alocate 
agriculturii, dar și terenuri virane și alte lucruri, în suprafață de 60000 mp. Este un loc ideal, nu știu cum și unde am 
mai putea găsi în Mediaș un spațiu atât de generos și pentru care se pot face demersuri destul de ușor pentru a ajunge 
la stadiul de construcție a unui parc. Nu am, în acest proiect nu am introdus nici o soluție. Soluțiile pentru construcția 
parcului vor veni la timpul lor, printr-un concurs între soluțiile avansate. O comisie de specialiști vor delibera un 
câștigător, dar până atunci singura chestiune care revine administrației este să identifice teren de teren, să facă o 
evaluare a terenurilor și un studiu de prefezabilitate. Toate astea sunt destul de bine prinse în proiect. Acum văd că 
Raportul de specialitate pe care la avansat doamna Arhitect, cred că dânsa când aude de verde ia reacția din arena de 
toridă. Îmi pare rău, greșește, greșește din plin. Invocă, pentru ca neajuns, suprapunerea acestui teren cu centura 
ocolitoare și invocă un document, culmea Strategia de dezvoltare a orașului, culmea în care se constată că deficitul de 
spațiu verde a orașului e cronic. Dumneaei vorbește de suprapunere. Ei bine, această suprapunere, centura ar avea șase 
metri plus marginile să zicem, plus laterale să zicem, că se adună 20 de metri de centură, 20 de metri. Total ar fi vreo 
8.000 de metri, față de 60000 de metri e o bagatelă. În plus, centura dacă va exista, când va exista și pe unde va exista, 
va genera un zgomot, va genera noxe, ori prezența arborilor acolo va proteja cartierul Gura Câmpului. Cam astea sunt 
principiile. Acum, chiar vă rog să judecați cu maximă rigoare și atenție. Un vot împotrivă va însemna un blam față de 
cei care iubesc mediul curat și sănătos, cei care iubesc sportul, cei care iubesc o bună organizare a orașului. Cam atâta 
am vrut să vă spun și să mai știți că oricare va fii votul, eu îl intuiesc din Raportul doamnei Arhitect. O să insist până 
la sfârșitul zilelor pentru acest proiect și o să îi bântui pe cei care pun piedici și din mormânt.  
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! 
Dacă mai sunt alte observații? 
Dacă nu mai sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abținere? 
Hotărârea nu a fost adoptată: 5 voturi „pentru” și 15 voturi „împotrivă” (dna Avămescu Olimpia Aurelia, dl 

Brăteanu Iulian Cosmin, dl Chiorean Iustin, dl Cotei Mihai Gheorghe, dl Dobai Paul Adrian, dna Duma Silvia 
Nicoleta, dl Oprișor Ionuț Bogdan, dl Popa Lucian Vasile, dl Radu George Stelian, dl Sima Dan, dl Tănase Vasile, 
dna Teodorescu Florentina Alis, dl Toderici Marius Ioan, dl Tulinschi Alexandru Simion și dna Țichindelean Adriana 
Ștefania). 

Trecem la punctul Diverse. Domnul Dordea v-ați înscris la cuvânt, vă rog. 
Domnul Consilier local - Dordea Dorin Gheorghe 

O altă chestie. Există un punct de trecere din strada Avram Iancu în strada Anton Pann, e latura unui complex 
comercial, se trece pe scări. Scările au fost construite prin anii, începutul anilor 70 și de atunci nu s-a mai dat o mistrie 
de ciment sau de asfalt. Totul e prăbușit. Rog atenție pentru remedierea acelui spațiu. V-am mai spus și adineauri 
despre igienizarea pieței. Piața noastră este bântuită de traficanți. Nu știu dacă vă surprinde să vedeți 20 de 
comercianți cu produse agricole. Toți cu aceeași marfă, toți cu același preț, suficient de ridicat ca să țină prețul în 
control. În spatele lor mai mult ca sigur există niște interese obscure. Luna trecută tocmai au fost instituiți doi 
administratori, unul fost militar. Cred că ar fi cazul să coboare milităria din pod și să intre cu autoritate în piață. Mai 
am o nedumerire personală. Noi consilierii care facem parte dintr-o comisie căreia nu i se atribuie drept de vot pentru 
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un anume proiect, totuși avem nelămuriri. Ajungând în comisie, în plen rămânem cu acea nedumerire. Așa încât, cer 
ca toate nelămuririle consilierului să poată fi clarificate indiferent că votează sau nu în comisie. Adică, pe toate 
subiectele să ai dreptul la întrebare și să ai răspuns. Altă chestie, schițele care se adaugă, schițele grafice care se 
adiționează diverselor proiecte, iertați-mă dar sunt de pe vremea lui Gauss, toate în peniță, neclare nici măcar o 
săgeată ca să-ți dai seama unde e nordul. Eu am lucrat toată viața cu hărți. Avem la dispoziție acum, ortofotoplanurile 
pe care se poate clarifica orice. Cred că ar trebui să se conlucreze pentru a se ajunge la mai multă claritate. Și mai încă 
un scurt subiect. Știți despre ce e vorba aici? E cartea, a costat suficienți de mulți bani, foarte bună calitate, în care se 
vorbește despre proiecte care nu s-au făcut în ultimi 30 de ani. Se pare că multe dintre ele nefinalizate au dus la 
pierderea banilor europeni. Aș cere comisiei, Direcției Economice să ne clarifice câți bani am pierdut și cu ce 
suplinim lipsa asta. Ok. Cu asta am terminat, dar vreau să vă arăt altceva. Nu știu cât a costat cărțulia asta, cred că 
mult, e de cea mai bună calitate. Vă arăt o foaie A4, nu e A4, e letter că așa folosesc americani și canadieni, e din 
orașul Toronto. Și aici ce spun. Ambele le putem numi campanie electorală. Ei recunosc. La sfârșitul fiecărui an, cel 
ales transmite situația administrării orașului și spune foicica asta, câți bani a alocat primăria pentru toate din, din 
impozitele și taxele cetățeanului, câți bani a alocat fiecărui domeniu, până la centimă. Tot asta ne mai spune, vă rog să 
rețineți, că apa în Toronto e mai ieftină decât în Mediaș și Toronto are o dezvoltare extraordinară, cea mai lungă șosea 
din lume, de 45 de kilometri. Adică e un areal cât de la Mediaș la Sibiu și apa e mai ieftină decât în Mediaș.    
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc, domnule Dordea!  
Domnul Dincă. 

Domnul Dincă Tudor 
Mulțumesc! Doar o să atrag atenția la anumite puncte...procedural. Ați postat Ordinea de zi vineri, dar 

materialele nu au fost disponibile în ziua respectivă, când ați anunțat Ordinea de zi. Asta ar fi dat o șansă mai multor 
cetățeni să ne informăm din timp despre ce se va discuta. De asemenea, ați adăugat pe Ordinea de zi, inițial cred că, 
doar 25 de puncte, în timp s-au adunat încă cinci de săptămâna asta. Și vreau și eu să vorbesc la punctul în legătură cu 
cultele. Fără îndoială cultele trebuie ajutate, în special dacă au nevoie la reabilitări și alte proiecte, însă vă zic ca 
cetățean faptul că acest buget a fost aprobat cu o lună jumătate înainte de alegeri, nu prea dă o impresie bună sau cel 
puțin că intenția este mai puțin spirituală și mai mult electorală. Asta este percepția. Domnule Roman nu vreau să 
comentez pe ce ați spus dumneavoastră, dar pentru că ați spus-o. Eu am fost prezent la dezbaterea pe buget care ați 
avut-o și documentul pe care l-ați prezentat oamenilor care au fost prezenți acolo a fost foarte superficial. Au fost doar 
niște cifre generale, pe fiecare departament. Nu s-a prezentat în ce direcție merg acele sume. Deci, vă rog să fiți și 
dumneavoastră corect. Ați dat bugetul complet numai când era ședința ordinară și...foarte rar momente când au vorbit 
consilieri PSD, de asta v-au spus că nu ați prezentat documentul și a trebuit mai bine dezbătut. Deci, vă rog nu vă 
legați de alți consilieri când dumneavoastră nu ați dat informația de la început. Nu mai continui, dar asta au fost două 
chestii, în special ultimul punct. Da, în special chestia cu cultele. Cam atâta. Mersi! 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc!  
Domnul Primar. 

Domnul Primar - Roman Gheorghe 
Bună ziua! Trecem print-o perioadă în care unora, așa cum putem să observăm, le este tare ușor să jignească, 

să arate că le lipesc cei șapte ani de acasă. Consider că medieșenii în această perioadă așteptă de la noi să dăm dovadă 
de decență.  

Pentru că ne apropiem de Sfintele Sărbători de Paște, vă doresc tuturor să aveți parte de sănătate, de liniște și 
de tot ce vă doriți alături de cei dragi! Vă mulțumesc! 
Domnul Consilier local Toderici Marius Ioan - președinte de ședință 

Mulțumesc! Dacă nu mai sunt alte observații, declar ședința închisă. Vă doresc Sărbători fericite, Paște fericit! 
 
Şedinţa s-a încheiat la ora 16:57 
 
 
 

Președinte de ședință, 
Toderici Marius Ioan 

Secretar General, 
Muntean Sanda Ligia 

 
 


